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Posiedzenie Komisji Rewizyjnej 

Rady Gminy w Przewozie 

w dniu 14 grudnia 2020 r. 

 Przewodniczący rozpoczął posiedzenie o godzinie 8.34. Komisja zebrała się w pełnym 

składzie.  

Pkt 1. Analiza projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy na lata 2021 - 2024. 

Projekt omówiła pani Skarbnik. Wyjaśniając, że WPF jest odzwierciedleniem budżetu, 

a także planowaniem działań i inwestycji na najbliższe lata.  

Regionalna Izba Obrachunkowa w Zielnej Górze wydała pozytywna opinię do tego 

projektu.  

Komisja przyjęła projekt jednogłośnie.  

Pkt 2. Analiza projektu budżetu gminy na 2021 r. 

Projekt budżetu na 2021 r. przedstawiła wraz z uzasadnieniem pani Skarbnik.  

Dochody budżetu zaplanowano na kwotę 21.338,515 zł, natomiast wydatki na kwotę 

24.138,515 zł. 

W roku 2021 nie jest planowane zaciąganie kredytów i pożyczek.  

Planowane zadłużenie gmin na koniec 2021 r. to 900.000,00 zł. 

Szczegółowo omówiono wydatki majątkowe.  

Komisja pytała czy jest pilna potrzeba zakupu nowego samochodu strażackiego.  

Wójt odpowiedział, że tak ponieważ auto które ma jednostka w Piotrowie jest bardzo 

wysłużone. Jakiś czas temu auto było wyremontowane, ale ten remont już na długo nie 

wystarczy. Oczywiście jeśli tylko pojawi się okazja to będzie składany wniosek o pozyskanie 

środków zewnętrznych. Bo jak wiadomo zakup takiego samochodu to ogromny wydatek.  

Komisja prosiła o sprecyzowanie wydatków na budowę dróg asfaltowych.  

Chodzi przede wszystkim o remont dróg w Lipnej. Droga prowadząca do remizy OSP 

i jeszcze dalej do znajdujących się tam zabudowań, a także dwie drogi gminne w centrum 

miejscowości. Oczywiście będą składane wnioski w celu pozyskania dotacji na realizacje tych 

inwestycji. Ponadto zostanie też przygotowana dokumentacja na remont drogi na ul. 

Młyńskiej w Sanicach. 

Do chwili obecnej udało się już pozyskać do gminnego budżetu dość sporo środków 

finansowych dzięki którym będzie możliwe zrealizowanie większości planowanych 

inwestycji.  

W ramach dofinansowania ze środków Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych 

do budżetu gminy wpłynęły środki finansowe w wysokości 500.000,00 zł. Następnie na 
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budowę świetlicy w Sanicach przyznana została dotacja w wysokości 500.000,00 zł. Kolejna 

dotacja w wysokości 760.000,00 zł przekazana została na budowę boiska wielofunkcyjnego 

w Przewozie. Dotacja w kwocie 700.000,00 zł przekazana została na budowę przydomowych 

oczyszczalni na terenie gminy.  

W nadchodzącym roku planuje się także uporządkowanie gospodarki wodno-

ściekowej na terenie gminy.  

Oprócz inwestycji z tak dużym nakładem finansowym będą realizowane też mniejsze 

zadania, chociażby takie jak budowa alejek na cmentarzach, rewitalizacja parku, budowa 

infrastruktury rekreacyjnej w Przewozie i Potoku, remont budynku przedszkola, remont 

elewacji na budynku ośrodka zdrowia, remont placu apelowego przy szkole w Przewozie, 

remont budynku GOK w Przewozie, rewitalizacja parku w Przewozie 

ogrodzenie terenu przy pl. Targowym.  

Komisja postanowiła pozytywnie zaopiniować projekt budżetu na 2021 r. 

Pkt 3. Omówienie projektów uchwał. 

a) Projekt w sprawie programu współpracy Gminy Przewóz z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 

kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie w 2021 r. 

Projekt omówił Sekretarz.  

Na realizacje Programu w 2021 r. przeznaczono środki finansowe w wysokości 

33.000,00 zł. Natomiast priorytetowe obszary współpracy obejmują sferę zadań z zakresu 

upowszechniania kultury fizycznej i sportu, a także działalności wspomagających rozwój 

wspólnot i społeczności lokalnych. 

Komisja przyjęła projekt jednogłośnie.  

b) Projekt w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w gminie Przewóz na 

2021 r. 

Podstawą do uchwalenia Programu jest ustawa o wychowaniu w trzeźwości 

i przeciwdziałaniu alkoholizmowi oraz ustawa o przeciwdziałaniu narkomanii. Na rok 2021 

ustala się kwotę 31.000,00 zł  z przeznaczeniem na realizacje zadań zaplanowanych 

w Programie.  

Komisja przyjęła projekt jednogłośnie.  

c) Projekt w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości położonych na terenie gminy 

Przewóz. 
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Nowelizacja ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminach pozwoliła na 

pozyskiwanie danych właściciela nieruchomości w takim zakresie, aby były one 

wystarczające do wystawienia ewentualnego tytuły wykonawczego. W związku z tym 

należało zmodyfikować wzór deklaracji oraz wprowadzić obowiązek informacyjny RODO. 

Komisja przyjęła projekt jednogłośnie. 

d) Projekt w sprawie zmiany uchwały Nr XI/72/2019 Rady Gminy w Przewozie z dnia 19 

grudnia 2019 r. w sprawie budżetu gminy Przewóz na 2020 r. 

Projekt przedstawiła z uzasadnieniem pani Skarbnik.  

Należało dokonać ostatnich zmian w budżecie ze względu na zbliżający się koniec 

roku. Znaczna zmiana dotyczyła wprowadzenia do budżetu środków z dotacji rządowych 

w kwocie 1.260.000 zł. 

Ze względu na wprowadzone obostrzenia związane z pandemią covid 19, nie było 

możliwości zrealizowania wielu zadań i przedsięwzięć. Dlatego należało dokonać przesunięć 

środków w niektórych rozdziałach.  

Komisja przyjęła projekt jednogłośnie.  

e) Projekt w sprawie zmiany uchwały Nr XI/71/2019 Rady Gminy w Przewozie z dnia 19 

grudnia 2019 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2020 - 2024. 

Wieloletnie Prognoza Finansowa jest zawsze odzwierciedleniem zmian w budżecie. 

Dlatego należało dokonać stosownych zmian, żeby przedsięwzięcia jakie nie zostały 

wykonane w roku bieżącym zostały już zapisane na rok 2021 r. 

Komisja przyjęła projekt jednogłośnie.  

f) Projekt w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaży lokalu 

mieszkalnego na rzecz najemcy. 

Dotychczasowy najemca tego lokalu zwrócił się z wnioskiem o przygotowanie 

mieszkania do sprzedaży. Na chwilę obecną lokal ten pozostał ostatnim mieszkaniem 

komunalnym w tym budynku. Pozostałe są już własnością osób prywatnych. Bonifikata został 

przyznana zgodnie z przepisami ustawy o gospodarce nieruchomościami.  

Komisja przyjęła projekt jednogłośnie.  

Pkt 4. Przygotowanie planu pracy komisji na 2021 r. 

Komisja przygotowała plan pracy na 2021 r.  

Pkt 5. Sprawy różne. 

Wójt poinformował, że od 4 stycznia pracownicy ZGK będą już pracownikami urzędu. 

Baza dla pracowników fizycznych nadal pozostanie na pl. Targowym.  
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W końcu zostanie odłączona trafostacja znajdująca się na targowisku i dzięki temu też 

będą pewne oszczędności w budżecie.  

Radny Jarosław Borkowski poprosił o zamontowanie uchwytu na flagi na słupie 

energetycznym przy posesji nr 1 na ul. Sportowej w Przewozie.  

Wójt powiedział, że odbył się już przetarg na obiór odpadów komunalnych. Ofertę 

złożyła jedna firma, ta sama która obsługuje gminę w tym zakresie w bieżącym roku. 

Całkowita kwota za usługę jest znacznie wyższa niż w tym roku. Na chwilę obecną dla 

mieszkańców opłaty z tytułu odbioru odpadów pozostaną na dotychczasowym poziomie. 

Poczynione zostały już pierwsze kroki przygotowujące do sprzedaży budynek po 

szkole w Lipnej. 

Przewodniczący zakończył posiedzenie o godzinie 9.54 

 

  

Przewodniczący Komisji 

               Krzysztof Serwatka 

  

 

Protokołowała Magdalena Mikitiuk 


